
Beskæftigelsesudvalget

Til: Ministeren for offentlig innovation

Dato: 11. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 210

Er ministeren enig i formand for Dansk Sygeplejeråd Grete Christensens udtalelse i nyhe-

den. ”Stærkt overdrevet regnestykke om sygefravær” bragt på www.fh.dk den 11 jan.

2019: ”Det er vores indtryk, at i sundhedssektoren sætter man typisk ikke vikarer ind.

Man gør det selvfølgelig i ekstraordinære situationer, men typisk planlægger man med

ekstravagter for kollegerne – som så oparbejder overarbejde, som ender med at indgå i

en afspadseringspukkel, som man skubber foran sig. Her er jo ingen penge at spare ved

at mindske sygefraværet.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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